
 
 

Rondvraag voor Commissie FDM 2 april 2019 
 
In de gemeente Westerveld is al langere tijd discussie gaande over de vraag hoe de belangen van de 
bollenteelt (en andere bestrijdingsmiddel-intensieve teelten) en de belangen van bewoners, 
recreanten en natuurbehoud tot een werkbare, toekomstgerichte balans kunnen komen. Het College 
zet daarbij in op het komen tot werkbare afspraken met de sector. 

In deze discussie draait het veelal om de gezondheidsaspecten (zijn er gezondheidsrisico’s voor direct 
aanwonenden) dan wel om vragen over de impact op de biodiversiteit (hoe beïnvloeden de 
intensieve teelten met name de insectenstand, bijvoorbeeld die van bijen).  

Een aspect dat eveneens van groot belang is, is volgens Progressief Westerveld van economische 
aard: Hoe beïnvloedt de bedrijfsvoering van het ene bedrijf dat van het andere bedrijf in nadelige 
zin? Kan het zo zijn dat het middelengebruik van het ene bedrijf de bestaansvoorwaarden van een 
naastgelegen ander bedrijf aantast? 

In de bijlage vindt U een beeldrapportage van een voorbeeld dat dit illustreert. 

  

Wij willen het college de volgende vragen voorleggen: 

1.      Is het College met ons van mening dat het ene bedrijf in onze gemeente door zijn 
werkwijze het andere bedrijf niet in zijn economisch belang mag schaden? 
2.      Is het College bereid om het aspect van conflicterende economische belangen deel uit te 
laten maken van haar verdere aanpak? 
3.      Is het College het met ons eens dat de kwaliteit van een al 40 jaar bestaand bedrijf, dat 
duurzaamheid en expertise hoog in het vaandel heeft en Westerveld als centrum van 
pomologie zowel voor professionals als voor hobbyisten stevig op de kaart zet, het verdient 
dat zijn belangen serieus worden genomen? 
4.    En is het College bereid te bezien of zij in dit specifieke geval een rol kan spelen in het 
bijeen brengen van partijen om tot werkbare afspraken te komen? 
 
 

  



Bijlage in beelden bij de rondvraag van 2 april 2019 over het gebruik van bestrijdingsmiddelen 

direct naast een biologisch bedrijf, waarbij het economisch belang van het ene bedrijf dat van het 

andere bedrijf schaadt. 

 

Hier een voor lelieteelt voorbereid terrein langs de Oosterbutenweg in Wapserveen, tegenover 

biologische vruchtbomen- en blauwe bessen kwekerij “De Vrolijke Noot”. De round-up bespuiting 

vindt hier, in strijd met de regelgeving, plaats tot óver de insteek van de sloot. Op de foto is ook te 

zien dat er greppeltjes gegraven zijn om het water van het bespoten veld naar de sloot te laten 

weglopen …. 

 

En hier de uitloop van deze sloot op een 
afwatering naar de Wapserveense A toe. 
Op de akker gespoten middelen, niet 
alleen de glyfosaat van nu, maar ook alle 
volgende bespuitingen met insecticiden, 
fungiciden en herbiciden, zullen dus ruim  
uitspoelen op het oppervlaktewater. 
 

 



 

 

Hier de toegang tot de biologische fruitkwekerij “De Vrolijke Noot”: een kwekerij met een 

geschiedenis van ruim 40 jaar, en een hele grote , landelijke, bekendheid en gewaardeerde expertise 

op het gebied van oude fruitrassen. De eerste die de teelt van de Amerikaanse bosbes -in biologische 

teelt- op de Drentse zure veen- en zandgronden introduceerde. 

 

 

En hier diezelfde toegang gezien vanaf het lelieveld. De afstand zal niet meer dan 15 tot 20 meter 

zijn. Het lelieveld ligt ten zuidwesten van de kwekerij dus de overheersende wind in onze streken zal 

zorgen voor een verwaaiing van de gebruikte bestrijdingsmiddelen richting kwekerij. Het is voor een 

biologische kwekerij funest als er in hun producten residuen van chemische bestrijdingsmiddelen 

worden gevonden…..dan verliezen zij, bij controle, hun licentie. 

 


